

ပစ္စည်းပစ္စည်း ပြည်သူပိုင်ကျောင်းများမှ နောက်ဆုံးပေါ်သတင်းတစ်ခုပေးရန် ယခုစာကိုရေးခြင်းဖြစ်ပါသည်။

မြို့တော်ဝန် ဂုလ်ဖ် (Governor Wolf) ၏ သောကြာနေ့ ကြေငြာချက်အရ မနက်ဖြန် မတ်လ ၁၆ ရက် တနင်္လာနေ့ မှ မတ်လ ၂၇ ရက် သောကြာနေ့ တောက်လျှောက် ကျောင်းများအားလုံးကို ပိတ်ထားမည်ဖြစ်သည်။

နေ့စဉ်အစားအသောက် လိုအပ်နေသည့် ကျောင်းသား/သူများအနေဖြင့် ၎င်းတို့၏အိမ်မှ အနီးဆုံး PPS ကျောင်း တည်နေရာသို့ သွားနိုင်ပါသည်။ ယင်းတွင် မက်ဂ်နက်ကျောင်းများ (magnet schools) အားလုံး ပါဝင်သလို ကလေးတန် အကယ်ဒမီ (Clayton Academy)၊ ကျောင်းသား/သူ အောင်မြင်ရေးစင်တာ နှင့် အခြား သီးခြားရပ်တည်သော ကလေးများ စောစီးစွာပညာသင်ယူရေး စင်တာများ - ချာတီးယားစ် (Charters)၊ ခရက်ဆန် (Crescent) နှင့် စပရင်းဂါးဒင်း (Spring Garden) များ ပါဝင်ပါသည်။ ဝင်ယူပြီး သယ်သွားနိုင်သည့် အစားအစာများကို မနက်ဖြန် မတ်လ ၁၆ ရက်၊ တနင်္လာနေ့ မှ စတင်ပြီး မတ်လ ၂၀ ရက် သောကြာနေ့အထိ တောက်လျှောက် နံနက် ၁၁:၀၀ နာရီမှ နေ့လည် ၁:၀၀ နာရီထိ ရရှိပါမည်။

မတ်လ ၁၈ ရက်နေ့ ဗုဒ္ဓဟူးနေ့ တွင် ရွေးလိုကရွေးနိုင်သော အစားထိုး အတန်းအဆင့် လှုပ်ရှားမှုပတ်ကက်များကို ကျောင်းခရိုင် ဝက်ဘ်ဆိုက်ပေါ်တွင် ရရှိပါမည်။ ကျောင်းသား/သူများအနေဖြင့် www.pghschools.org/studentresources တွင် တည်ရှိသော ကျောင်းခရိုင်၏ လိမ္မာပါးနပ်ရေးပေါ်တယ် (District's CLEVER portal) မှတစ်ဆင့် ကျောင်းပညာသင်ကြားရေး (Schology) ပေါ်ရှိ ပတ်ကက်များသို့ အလှမ်းမှီရယူနိုင်ပါသည်။ ကွန်ကတ်စ် (Comcast) က ၎င်း၏ ဝိုင်ဖိုင်ဟော့တ်စပေါ့ ကိုအခမဲ့ အလှမ်းမှီရယူနိုင်ရန် ကမ်းလှမ်းပေးပြီး အကျုံးဝင်သော ဝင်ငွေနှည်း သုံးစွဲသူများအနေဖြင့် အင်တာနက် ဆားဗစ်များ ရက်ပေါင်း ၆၀ အခမဲ့ ရရှိနိုင်ပါသည်။ ဟော့တ်စပေါ့များ အတွက် မြေပုံ နှင့် ထပ်ဆောင်းအချက်အလက်များကို ကွန်ကတ်စ် (Comcast) ဝက်ဘ်ဆိုက်ပေါ်တွင် ရရှိနိုင်ပါသည်။

ကလေးတစ်ဦးသည် ကျောင်းတွင် ဆေးဝါးတစ်ခုခု ရယူနေပါက မိဘများအနေဖြင့် ၎င်းတို့ကလေး၏ဆေးဝါးကို ကျောင်းသူနာပြုထံတွင် မနက်ဖြန် မတ်လ ၁၆ ရက် တနင်္လာနေ့ နှင့် မတ်လ ၁၇ ရက် အင်္ဂါနေ့ များတွင် နံနက် ၈:၀၀ နာရီ - နေ့လည် ၁:၀၀ နာရီ အတွင်း သွားရောက်ထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။ မိဘများ သို့မဟုတ် အသက် ၁၈ နှစ်အထက် အုပ်ထိန်းသူတစ်ဦးအနေဖြင့် ၎င်းတို့ကလေး၏ ဆေးဝါး အတွက် လက်မှတ်ထိုးရန် လိုအပ်ပါသည်။ အင်္ဂါနေ့နောက်ပိုင်းတွင် ကျောင်းပြန်ဖွင့်ချိန်အထိ ညွှန်းဆေးများကို ထုတ်ယူနိုင်တော့မည်မဟုတ်ပါ။

မိသားစုများ နှင့် ဝန်ထမ်းများကို ရိုဘို ဖုန်းခေါ်ဆိုမှုများ နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝက်ဘ်ဆိုက်မှတစ်ဆင့် နောက်ဆုံးပေါ်သတင်းများကို ဆက်လက် အကြောင်းကြားသွားပါမည်။ ဤဖုန်းခေါ်ဆိုမှု နှင့် အခြားထပ်ဆောင်း အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အွန်လိုင်းပေါ်ရှိ www.pghschools.org/coronavirus ဝက်ဘ်ဆိုက်တွင် ရရှိနိုင်ပါသည်။

လေးစားရပါသော PPS မိသားစုများ နှင့် ဝန်ထမ်းများ ခင်ဗျာ/ရှင်

ပစ္စဘာရ်ဂ် ပြည်သူ့ပိုင်ကျောင်းများမှ နောက်ဆုံးပေါ်သတင်းတစ်ခုပေးရန် ဤစာကိုရေးခြင်းဖြစ်ပါသည်။

အလျင်အမြန် ပြောင်းလဲတိုးတက်ဖြစ်ပေါ်နေသော COVID-19 - ကိုရိုနာဗိုင်းရပ်စ် အခြေအနေကို ကျွန်ုပ်တို့ စီမံခန့်ခွဲနေပါသဖြင့် သင်၏ စဉ်ဆက်မပြတ်ပံ့ပိုးမှု နှင့် စိတ်ရှည်မှုအတွက် ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။ ယနေ့ နေ့လည်ခင်းတွင် မြို့တော်ဝန် ဝုလ်ဖ် (Governor Wolf) က ဤနေ့သဟာယဒေသတွင်းရှိ ကျောင်းများအားလုံးကို အနည်းဆုံး ဆယ်ရက်ပိတ်ကြောင်း ကြေငြာခဲ့ပါသည်။ ဆိုလိုသည်မှာ ကျောင်းများကို မတ်လ ၁၆ ရက်၊ တနင်္လာနေ့မှ စတင်ပြီး အနည်းဆုံး မတ်လ ၂၇ ရက်၊ သောကြာနေ့ထိ တောက်လျှောက် ပိတ်ထားမည်ဖြစ်သည်။

ဤသို့ရက်ရှည်ပိတ်ထားမှုကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ကျောင်းသား/သူများနှင့် မိသားစုများအပေါ် ကျရောက်မည့် စိမ်ခေါ်မှုများကို ကျွန်ုပ်တို့ နားလည်ပါသည်။ အဆိုပါ စိမ်ခေါ်မှုများကို ကိုင်တွယ်ရန် ကျောင်းခရိုင်မှ ကျောင်းဆောင်များအားလုံးကို ဖွင့်ထားမည်ဖြစ်သည့်အတွက် ကျောင်းသား/သူများအနေဖြင့် ၎င်းတို့၏အိမ်နှင့်အနီးဆုံးကျောင်းတွင် အစားအစာများကို မတ်လ ၁၆ ရက်နေ့၊ တနင်္လာနေ့မှ မတ်လ ၂၀ ရက်နေ့၊ သောကြာနေ့ထိ တောက်လျှောက် နံနက် ၁၁:၀၀ နာရီမှ နေ့လည် ၁:၀၀ နာရီအထိ အလှမ်းမီရရှိနိုင်ပါသည်။ နောက်လာမည့် ရက်သတ္တပတ်များအတွက် အစီအစဉ်တစ်ခုကို နောက်လာမည့် ပြောဆိုဆက်သွယ်မှုတစ်ခုအတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ပြောဆိုဆက်သွယ်ပါမည်။

ကျောင်းခရိုင်၏ ဝက်ဘ်ဆိုက်၊ ရှိဘို ဖုန်းခေါ်ဆိုမှုများ နှင့် ဆိုရှယ် မီဒီယာများအပြင် သတင်းဌာနများလည်းအပါအဝင် ကျွန်ုပ်တို့၏ ပုံမှန်ပြောဆိုဆက်သွယ်ရေး လမ်းကြောင်းများမှတစ်ဆင့် မိသားစုများအား နောက်ဆုံးပေါ်သတင်းများကို ဆက်လက်ပေးသွားပါမည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝက်ဘ်ဆိုက်မှာ www.pghschools.org/coronavirus ဖြစ်ပါသည်။